
  

 
 
Betreft: Oneerlijke concurrentie in de postsector – risico’s door nieuwe toetreders 
 
Geachte Minister Beljaarts,       
       
Wij de Bond van Post Personeel en CNV maken ons ernstige zorgen over recente ontwikkelingen 
waarbij een verspreider van ongeadresseerde reclame nu ook geadresseerde zakelijke post wil 
gaan bezorgen, zonder te voldoen aan de wettelijke verplichtingen uit de Postwet. 
 
Wij lezen in de media dat dit mogelijk wordt toegestaan, ondanks dat het bedrijf op dit moment 
geen 80% van zijn bezorgers in loondienst heeft – een duidelijke voorwaarde uit de Postwet om 
concurrentie op arbeidsvoorwaarden te voorkomen. Juist in een sector die afhankelijk is van 
arbeidsintensieve processen, moeten we afglijden naar een ‘race to the bottom’ tegengaan. Dit 
is niet alleen oneerlijke concurrentie richting bedrijven als PostNL, maar vooral schadelijk voor 
de 22.000 mensen die in deze sector werken. 
 
Om deze misstanden is de postsector (opnieuw) te voorkomen moet er sprake zijn van een 
eerlijk en gelijkwaardig speelveld. Laten we nog maar eens terugdenken aan de Sandd periode. 
We dreigen die fout opnieuw te maken. De verspreider van ongeadresseerde reclame lijkt het 
speelveld te willen betreden zonder zich te houden aan de afspraken en bescherming die juist 
bedoeld zijn om deze sector duurzaam en eerlijk te houden. 
 
Natuurlijk zijn wij van mening dat de postmarkt moet veranderen. De volumes nemen af, de 
behoefte van verzenders en ontvangers verandert, de kosten stijgen en de arbeidsmarktkrapte 
houdt aan. Maar hervormen moet op een verantwoorde manier gebeuren: met oog voor 
economische houdbaarheid én sociale rechtvaardigheid. 
 
De politiek heeft bestaanszekerheid tot topprioriteit gemaakt. Diezelfde politiek zou niet moeten 
toestaan dat er een verdere flexibilisering van werk en afbraak van arbeidsvoorwaarden 
plaatsvindt in een essentiële sector als deze. De voorgenomen stap van de verspreider 
ondermijnt die ambitie. 
 
Binnenkort spreekt de Kamer over de toekomst van de postdienstverlening. In aanloop naar dat 
debat vragen wij u dringend: 
 

• Zorg te dragen voor een gelijk speelveld in de postmarkt, waarbij álle aanbieders 
voldoen aan de eisen van de Postwet; 

 
• Te voorkomen dat arbeidsvoorwaarden onder druk komen te staan door 

ontwijkconstructies; 
 

• De vakorganisaties actief te betrekken bij besluitvorming over de toekomstige 
inrichting van deze markt. 

 
Wij zouden graag onze zorgen en oplossingsrichtingen in een persoonlijk gesprek met u 
toelichten. 
 
Met vriendelijke groet, 
Gerard van Rijn – bestuurder BVPP  
Rob Koster – bestuurder CNV  


